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Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni а
Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztéri пm
vezetőjéhez

„Mit tud tenni а minisztérium, ha egy önkormányzat szemet huny egy természetvédelmi
terűlet veszélyeztetése felett? ”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr!

А közelmúltban több állampolgári megkeresés érkeze tt hozzám egy Cegléden tapasztalt

színesfém-kereskedelemmel összefйggő környezeti ártalоmтаl kapcsolatosan. А Cegléd ,

Csikós szélen található lakó övezet á1ta1 körülvett ipari övezet környékén lakók arról

panaszkodnak, hogy az eddig békés környéken hulladék-nagykereskedelmi tevékenységet

tapasztalnak. А beérkezett információk alapján а tevékenység а Cegléd 8268/17 hrsz .

ingatlant érinti, amely területnél az utca egyik része teljes egészében l аkóövеzet, míg az

ingatlan mögötti rész természetvédelmi terület . Az ipari területen más vállalkozások i s

megtalálhatók, amelyek minden hatósági engedéllyel rendelkeznek és betartják а
környezetvédelmi előírásokat . Azonban а hulladék-nagykereskedelmi tevékenység ellen óriási

lakossági felháborodás indult, amely esetében az önkormányzat eddig tétlen maradt.



А fenti eset önkormányzati hatáskörbe tartozna, ha а veszélyeztető tevékenység nem érintené

а mellette lévő természetvédelmi területet . А hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény

szerint, hulladékgazdálkodási tevékenységet az emberi egészség veszélyeztetése és а

környezet károsítása nélkül úgy ke11 végezni, hogy az пе jelentsen kockázatot а környezeti

elemekre, пе okozzon lakosságot zavaró (határértéket meghaladó) zajt vagy bűzt, és ne

befolyásolja hátrányosan а tájat; valamint а védett természeti és kulturális értékeket . А

lakossági panaszok alapján felmerül а gyanú, hogy а fent említett hulladékkezelési

tevékenység sérti а tőrvényt, veszélyezteti az emberi egészséget, és hátrányosan befolyásolja а

védett természeti értékeket .

Fentiek miatt kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy érkeztek-e Őnhöz állampolgári

bejelentések а Cegléden tapasztalható, fent leírt környezetkárosító szí псsfém-

kereskedelemmel kapcsolatosan? Amennyiben igen, akkor mit tettek а helyzet kivizsgálása

érdekében? Ha nem, akkor mit kívánnak tenni az ügy kivizsgálása érdekében? Végezetül, mit

tud tenni а minisztériuma mulasztó önkormányzatokkal szemben, akik а lakossági panaszok

ellenére nem teszлek semmit а helyben lakók és а természetvédelmi területek megóvása

érdekében?

Várom megtisztelő és érdemi válaszát !

Budapest, 2014. október 1 .

Tisztelettel,

	

dr. Staudt Gábor
Jobbik
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